

Title (en)
Snowboard with improved tip and lifted tail

Title (de)
Schneegleitbrett mit verbesserter Spitze und gehobenem Ende

Title (fr)
Planche de glisse sur neige à spatule et à relevé de talon améliorés

Publication
EP 1410826 A1 20040421 (FR)

Application
EP 03103589 A 20030929

Priority
FR 0212766 A 20021015

Abstract (en)
The snowboard comprises a lower face (7) with a front contact line (LCAV), defined as being a front limit of the contact zone of the lower face of the board on a plane horizontal surface (PH). The board is applied on the horizontal surface and a tip (2), defined as being the front part of the board, is curved upward in order to surmount obstacles. The tip has a front line of maximum width (LbV), defined as being the line of the lower face in the tip zone, in the place where its width (bv) has a maximum. The height (hAV) of the front line of maximum width, measured between the lower face and the plane horizontal surface is between 5 mm and 15 mm.

Abstract (fr)
Planche de glisse dont le creux de la ligne de cotes est accentué, comprenant une face inférieure (7) avec une ligne de contact avant (LCAV), définie comme étant une limite avant de la zone de contact de la face inférieure (7) de la planche (1) sur une surface plane horizontale (PH), la planche (1) étant appliquée sur la surface plane horizontale (PH), et une spatule (2), définie comme étant une partie avant de la planche (1) recourbée vers le haut pour surmonter les obstacles, la spatule (2) ayant une ligne de largeur maximale avant (LbV), définie comme étant une ligne de la face inférieure (7) dans la zone de la spatule (2), à l'endroit où sa largeur (bv) présente un maximum, caractérisée en ce que la hauteur (hAV) de la ligne de largeur maximale avant (LbV), mesurée entre ladite face inférieure (7) et ladite surface plane horizontale (PH), est sensiblement comprise entre 5 mm et 15 mm. <IMAGE>

IPC 1-7
A63C 5/03

IPC 8 full level
A63C 5/03 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A63C 5/0405 (2013.01 - EP US); **A63C 5/052** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] EP 1221334 A1 20020710 - BURTON CORP [US]
• [A] FR 2804335 A1 20010803 - SALOMON SA [FR]
• [A] US 2002125661 A1 20020912 - HAAKONSEN TERJE [NO], et al
• [A] FR 2659023 A1 19910906 - REMONDÉT JEANPIERRE [FR]

Cited by
EP1935459A1; FR2978671A1; FR2978670A1; EP2343107A1; FR2955035A1; FR2910336A1; FR2952829A1; ITMI20131463A1; US8684393B2; WO2013018043A3; WO2007065280A1; WO2013018042A3; US11562107B2; US9216343B2; EP2272572A2; US8702117B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IT LI LU MC NL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1410826 A1 20040421; EP 1410826 B1 20071114; AT E378096 T1 20071115; DE 60317439 D1 20071227; DE 60317439 T2 20080320; FR 2845611 A1 20040416; FR 2845611 B1 20041203; US 2004082395 A1 20040429; US 6986525 B2 20060117

DOCDB simple family (application)
EP 03103589 A 20030929; AT 03103589 T 20030929; DE 60317439 T 20030929; FR 0212766 A 20021015; US 67361103 A 20030929